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Best regards 
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Videresendt melding:

Fra: Per Eilif Åsvang <asvangp@gmail.com>
Dato: 8. august 2023 kl. 23:16:31 CEST
Til: od-hoeg@online.no, peraasv@online.no
Emne: Sak: 21/2654

 
Hei.
Etter å ha ventet både vel og lenge på lovnad om rapport etter synfaring på Saltneset gbnr 
214/8 sender jeg dere min rapport etter synfaringen. En synfaring skal alltid dokumenteres, 
ellers er den helt bortkastet og har null verdi. 
Det jeg ikke kan forstå er at entreprenør møter opp på en synfaring for å fortelle hva som 
ligger i grøften og i sjøen. Hans oppgave er å dokumentere dette og kommunen skal 
verifisere dokumentasjonen. Det er kommunen sin plikt å gjøre det. Hvorfor er ikke det 
gjort og hvorfor tillate kommunen en slik fremgangsmåte som skjedde her? Det finnes 
overhode ingen dokumentasjon på trasevalg eller hvorfor slamtank er plassert i 
strandsonen. Det finnes heller ingen dispensasjon fra strandloven på utført arbeid. 
Arbeidet er i tillegg stygt utført uten tanke på å dekke til sårene i naturen. Det aller verste 
synes jeg nok er holdningen til sikkerhet. Den hører ikke hjemme noen steder. Slamtanken 
er fortsatt usikret, enda jeg både muntlig og skriftlig har påpekt dette. Minner om at det er 
eier av tanken sin plikt å sikre den forsvarlig.
Det ser ikke ut til å finnes vilje verken i kommunen eller eier til å gjøre det. Jeg kan ikke 
akseptere å ha en usikret slamtank på min eigedom. Jeg føler meg derfor tvunget til å sikre 
tanken selv, men det er en skam både fra kommune og eier.
Hvorfor er slamavskiller, stakerør og avstengningskran plassert der det er når den 
opprinnelige planen var oppe ved huset? Kan noen svare meg på det?
Jeg har spurt før og ikke fått svar, men jeg spør igjen: Hvor er tillatelsen til å legge slanger til 
varmegjenvinning? Hvor er dokumentasjonen? Dette er ikke nevnt noen plasser og heller 
ikke dokumentert.
I samtale med Statsforvalter i Vestland oppfordres jeg til å ta opp dialogen med kommunen 
igjen.
Jeg strekker derfor ut min hånd til dere for å gjenoppta dialogen.
 
Hilsen
Per Eilif Åsvang
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